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Protokół Nr 56/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 22 marca 2022 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Pawłowska Katarzyna – inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych 

i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

4. Gorczyńska Laura – Dyrektor NZOZ im. Lucjana Kwiatkowskiego w Dąbrowie Biskupiej 

5. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Szczepienia przeciw Covid-19, działalność punktu szczepień, ilość zaszczepionych, 

promocja szczepień. 

3. Informacja z prowadzonej działalności NZOZ im Lucjana Kwiatkowskiego. 

4. Opieka zdrowotna w szkołach - pani pielęgniarka a także pomoc psychologiczna, 

pedagog szkolny w poszczególnych placówkach. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji Pani Aneta Ebekozien o godz. 12.00 

otworzyła posiedzenie witając członków komisji, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Szczepienia przeciw Covid-19, działalność punktu szczepień, ilość zaszczepionych, 

promocja szczepień. 

Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła powyższy temat.  
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Poinformowała, że na dzień 22 marca 2021 r. w Gminie Dąbrowa Biskupia minimum 1 dawką 

jest zaszczepionych 3094 mieszkańców (tj. 60,7%), natomiast w pełni zaszczepionych jest 

3032 mieszkańców (tj. 59,5%). Punkt szczepień na terenie gminy będzie funkcjonował do 

końca marca br. z uwagi na brak zainteresowania.  

Jeżeli chodzi o promocję szczepień, to każdy z mieszkańców otrzymał do skrzynki pocztowej 

ulotkę z numerami telefonów, pod którymi można było się zarejestrować. Na gminnej stronie 

internetowej również publikowane były wszelkie informacje dotyczące szczepień. Dodatkowo 

mieszkańcy mogli zaszczepić się podczas „Gminnych Dożynek” oraz w szczepionkobusie, który 

był w 3 miejscowościach. Organizowany był transport na szczepienia osób, które nie miały 

własnego transportu, natomiast osoby leżące i schorowane były szczepione w domu.  

Materiały w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – Kto woził te osoby do punktu szczepień? 

Pani Katarzyna Pawłowska – Ja, ponieważ mam psychotesty.  

Pani Wójt Gminy – Ja również raz zawoziłem.  

Komisja nie miała więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad 3. Informacja z prowadzonej działalności NZOZ im Lucjana Kwiatkowskiego. 

Pani Laura Kwiatkowska – przedstawiła powyższy temat. 

Poinformowała, że przychodnia prowadzi profilaktykę CHUK (wykrywanie chorób układu 

krążenia i cukrzycy) w ramach NFZ u osób w wieku 35, 40, 45, 50, 55 lat. Wykonywane są raz 

na trzy lata badania cytologiczne w ramach NFZ. Ponadto prowadzone są szczepienia 

ochronne obowiązkowe i profilaktyczne, badania bilansowe, opieka pielęgniarska i położnicza 

nad matką i dzieckiem do 1 roku życia. Ponadto udostępniona jest pacjentom możliwość 

skorzystania z USG zatok, tarczycy, stawów, DOPPLER naczyń krwionośnych żylnych 

i tętniczych, badanie HOLTER ciśnieniowy oraz badanie ciśnienia systemowego ABI. 

Przychodnia współpracuje również Państwową Powiatową Inspekcją Sanitarną w ramach 

nadzoru i opieki nad pacjentami z WZW typu B i typu C oraz gruźlicą.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy jest rejonizacja jeśli chodzi o lekarza rodzinnego? 

Pani Laura Gorczyńska – Nie. Należy tylko wypełnić deklarację.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy może być taka sytuacja, że rodzic należy do Dąbrowy Biskupiej, 

a dziecko do Inowrocławia? 

Pani Laura Gorczyńska – Oczywiście, że tak.   

Radna Agnieszka Wojciechowska – Co z Ukraińcami? 

Pani Laura Gorczyńska – Jeśli mają nadany PESEL, to mogą korzystać z darmowych usług.  



 3 

Radna Agnieszka Wojciechowska – Co z obowiązkowymi szczepieniami jeśli chodzi 

o obywateli Ukrainy? 

Pani Laura Gorczyńska – Czekamy na odpowiednie rozporządzenie w tej sprawie.   

Nie było pytań do powyższego tematu.  

Ad. 4. Opieka zdrowotna w szkołach - pani pielęgniarka a także pomoc psychologiczna, 

pedagog szkolny w poszczególnych placówkach. 

Pani Laura Kwiatkowska – przedstawiła powyższy temat. 

Opieką profilaktyczną w szkołach objętych jest łącznie 609 uczniów. Profilaktyka polega na 

wykonywaniu badań przesiewowych, w tym przygotowanie do badań bilansowych lekarskich 

obejmujących klasy: 0, 1, 3, 5, 7 szkoły podstawowej. Prowadzono profilaktykę fluorkową, 

która obejmuje klasy I-VI szkoły podstawowej. Prowadzony jest nadzór nad dziećmi 

w grupach dyspanseryjnych i dziećmi z tzw. grupy 3a, 3b tzn. z obniżonym poziomem 

nauczania, niedowidzeniem, niedosłuchem, upośledzeniem umysłowym w stopniu lekkim 

i umiarkowanym oraz chorobami przewlekłymi. Przeprowadzana jest również kontrola 

czystości u dzieci w szkołach na prośbę dyrektora szkoły po uprzednio wyrażonej pisemnej 

zgodzie rodziców. Prowadzone są scenariusze zdrowotne.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Nie było pytań do powyższego materiału. 

Następnie członkowie komisji zapoznali się z materiałami przygotowanymi przez Dyrektorów 

Szkół dotyczącymi pomocy psychologicznej i pedagoga szkolnego w poszczególnych 

placówkach.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Komisja stwierdziła, że najobszerniej i wyczerpująco materiał został przygotowany przez 

Dyrektora Szkoły w Dąbrowie Biskupiej. 

Komisja nie miała pytań do przesłanego materiału.  

Ad. 5. Sprawy bieżące.  

Radna Aneta Ebekozien – Ilu mamy Ukraińców na terenie gminy?  

Pani Katarzyna Pawłowska – Wiemy o 67.   

Radna Renata Frontczak – Co daje zgłoszenie Ukraińca do Gminy, a co nadanie numeru 

PESEL?   

Pani Katarzyna Pawłowska – Zgłaszając tylko do gminy, to ktoś taki może otrzymać jedynie 

dary od nas, natomiast mając PESEL można starać się o wszelkie świadczenia 

zagwarantowane w specustawie np. 500 plus, 300 zł dla każdego Ukraińca ze statusem UKR. 

Radna Aneta Ebekozien – Czy mamy tłumacza? 

Wójt Gminy – Nie, radzimy sobie sami.  

Radna Aneta Ebekozien – Z jakich darów korzystają ci Ukraińcy? 
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Pani Katarzyna Pawłowska – Z tych co otrzymaliśmy od mieszkańców, ponieważ nie wszystko 

zostało wysłane na granicę.   

Radna Aneta Ebekozien – Uważam, że powinien być lepszy przepływ informacji, a nie każdy 

robi jak uważa i z nikim nie rozmawia. Kto będzie decydował o tym, którzy Ukraińcy będą 

zakwaterowani w świetlicy w Parchaniu? 

Pani Katarzyna Pawłowska – Decyduje o tym Wojewoda Kujawsko-Pomorski.  

Radna Aneta Ebekozien – GOKSiR podaje informacje, że dary nadal są zbierane. Czy to 

prawda? 

Pani Katarzyna Pawłowska – Tak. Określiliśmy co najbardziej jest nam potrzebne dla tych 

ludzi, którzy mieszkają na terenie gminy.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad 6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Pani Aneta 

Ebekozien podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 22 marca 2022 r., godz. 14.00. 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Aneta Ebekozien 


